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brak zdjęcia
Działające w cieszyńskim PPKS-ie związki zawodowe protestują przeciwko połączeniu PKS-ów w Cieszynie, Bielsku-
Białej i Żywcu. Związkowcy przeprowadzili sondarz wśród załogi, w którym pracownicy jednoznacznie wypowiedzieli
się za samodzielnością cieszyńskiego przdsiębiorstwa. Związkowców poparł radny wojewódzki Rajmund Pollak, ale
wojewoda śląski nie zamierza zmienić swych planów. 
Pod koniec ubiegłego miesiąca radny R. Pollak otrzymał od wojewody odpowiedz na swą interpelację w tej sprawie.
Wojewoda Lechosław Jarzębski tłumaczy, że w świecie aktualnych przepisów jedyną ścierzką przekształcenia
przynoszących straty PPKS-ów jest - poza prywatyzacją bezpośrednią - ich komerializacja. 
L. Jarzębski nie wyklucza, że po komercjalizacji przedsiębiorstw może dojść do restrukturyzacji zatrudnienia.
Przyznaje, że podejmując decyzję o połączeniu PPKS-ów liczy sie z opinią samorządów, które są przeciwne takiemu
rozwiązaniu, jednak jego nadrzędnym celem jest poprawa stanu komunikacji autobusowej przez przeprowadzenie
restrukturyzacji działających na podbeskidziu firm.
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